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Protokół Nr XXI/20 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

odbytych w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica , ul. Nadstawie 1 

z  dnia 31 stycznia 2020 r.  

   

Obrady rozpoczęto 31 stycznia  2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:00 tego 

samego dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu), 

 Burmistrz Miasta i Gminy  Oleśnica Leszek Juda,  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka, 

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

 Sołtysi z terenu gminy  (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 2 do 

protokołu) 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XXI sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator 

powitała Radnych, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy oraz 

mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy 

o samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej gminy. Klauzula informacyjna dotycząca obrad sesji 

Rady Miejskiej Oleśnica znajduje się w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przy wejściu do 

sali konferencyjną.  

 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator na podstawie listy obecności stwierdziła 

kworum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Poinformowała, że na sesji obecnych 

jest 11 radnych. (nieobecny : radny Piotr Płatos, Łukasz Kozłowski, Marian Strzelecki, 

Stanisław Skórski).  

Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Pan Leszek Juda  – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica zawnioskował o rozszerzenie 

dzisiejszego porządku obrad o Uchwałę w sprawie  ustalenia planu sieci publicznych szkół 
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podstawowych prowadzonych przez Gminę Oleśnica oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku 

Przystąpiono do głosowania w sprawie rozszerzenia porządku obrad zgodnie z wnioskiem 

Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica Pana Leszka Judy.   

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef 

Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Marian 

Tomasz Strzelecki 

Innych propozycji zmian nie zgłoszono, w związku z tym  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

poddała pod głosowanie porządek obrad wraz  ze zmianami. 

Wyniki głosowania 

 ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef 

Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Marian 

Tomasz Strzelecki 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XX/19 z dnia 30 grudnia 2019r. 

5. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej Oleśnica za 2019 rok. 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji stałych z działalności Komisji Rady Miejskiej 

Oleśnica za 2019rok. 

a. Komisji Rewizyjnej 
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b. Komisji Gospodarczej, Budżetu i Finansów 

c. Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

d. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Oleśnica oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych od dnia 1 września 2019 roku 

b. zmiany uchwały Nr XX/102/19 Rady Miejskiej Oleśnica z dnia 30 grudnia 2019 

roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2020 

c. ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 

d. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2032 

e. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkole i przedszkolu prowadzonym przez jednostkę 

samorządu terytorialnego za 2019 rok. 

10. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

11. Sprawy różne i wnioski. 

12. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad 4. Przyjęcie Protokołu Nr XX/19 z dnia 30 grudnia 2019r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że do dnia obrad nie 

wpłynęło żadne zastrzeżenie do treści protokołu.  Przewodniczący Rady Miejskiej Pani 

Krystyna Bator  poddała pod głosowanie przyjęcie Protokołu Nr XX/19 z dnia 30 grudnia 

2019r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef 

Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 
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Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Marian 

Tomasz Strzelecki 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej Oleśnica za 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła sprawozdanie z 

działalności Rady Miejskiej za 2019 rok. ( Zał. Nr 3).  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Ad. 6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji stałych z działalności Komisji Rady 

Miejskiej Oleśnica za 2019 rok. 

 

a. Komisji Rewizyjnej 

Radna Aneta Skurska  przestawiła sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2019 

rok. (Zał. Nr 4)  

b. Komisji Gospodarczej, Budżetu i Finansów 

Radny Leopold Rup przestawił sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarczej, Budżetu 

i Finansów (Zał. Nr 5)  

c. Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Radny Michał Lalewicz przestawił sprawozdanie z działalności Komisji Kultury, Oświaty, 

Zdrowia i Spraw Socjalnych. (Zał. Nr 6)  

d. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Radna Aneta Skurska przestawiła sprawozdanie z działalności Komisji Kultury, Oświaty, 

Zdrowia i Spraw Socjalnych. (Zał. Nr 7)  

Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie  wpłynęły  od radnych  interpelacje i zapytania.   

Ad. 8  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Oleśnica oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych od dnia 1 września 2019 roku 

Pan Tadeusz Kawa - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie  

ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Oleśnica 

oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 

roku.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 11 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 
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przez Gminę Oleśnica oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od 

dnia 1 września 2019 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef 

Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Marian 

Tomasz Strzelecki 

b. zmiany uchwały Nr XX/102/19 Rady Miejskiej Oleśnica z dnia 30 grudnia 2019 

roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2020 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XX/102/19 Rady Miejskiej Oleśnica z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Narkomanii na rok 2020  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 11 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie zmiany uchwały Nr XX/102/19 Rady Miejskiej Oleśnica z dnia 30 grudnia 

2019 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2020  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz 

Strzelecki 

 



6 

 

c. ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała uzasadnienie do uchwały w 

sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 11 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie  ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz 

Strzelecki 

d. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2032 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka– Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że zmiany w przedmiotowej uchwale dotyczą: 

Planowane Dochody ogółem w roku 2020 zmniejszono o kwotę 774.838,12 zł i  po zmianach 

wynoszą 23.826.781,88 zł w tym: dochody bieżące zwiększono o kwotę 77.068,88 zł i po 

zmianach wynoszą 18.901.135,88 zł, dochody majątkowe zmniejszono o kwotę 851.907,00 

zł i po zmianie wynoszą 4.925.646,00  zł. 

Planowane Wydatki ogółem w roku 2020 zwiększono o kwotę 77.068,88 zł i po zmianach 

wynoszą: 32.093.730,88 zł w tym: wydatki bieżące zwiększono o kwotę 77.068,88 zł i  po 

zmianach wynoszą 18.203.497,88 zł, wydatki majątkowe pozostają bez zmian i wynoszą  

13.890.233,00 zł. 

Wprowadzono do budżetu przychody z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych 

związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych 

ustawach w kwocie 851.907,00 zł. Są to środki finansowe, które wpłynęły na rachunek 

jednostki do dnia 31.12.2019 r. i dotyczyły realizacji zadań w 2020 roku a wykazane były po 
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stronie dochodowej budżetu. Z dniem 01.01.2020 r. stały się one przychodami budżetu, stąd 

też stosowna zmiana. Środki te dotyczą realizacji zadań wieloletnich z Funduszu Dróg 

Samorządowych. Wydatki bieżące Gminy Oleśnica na 2020 rok nie przekraczają dochodów 

bieżących Gminy Oleśnica na 2020 rok. 

Dokonano uaktualnień w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2020-2032  związanych z 

przedstawionymi zmianami  po stronie dochodowej i wydatkowej budżetu Gminy Oleśnica w 

2020 roku. 

Usunięto pozycje dotyczące roku 2032, ponieważ spłata długu nastąpi w roku 2031, Wszystkie 

wartości w roku 2032 wynosiły 0,00 zł. Wieloletnia prognoza finansowa obejmuje zatem lata 

2020-2031 zgodnie z załącznikiem nr 1 do Uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej. 

Pan Tadeusz Kawa  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie  

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2032. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 11 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-

2032. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz 

Strzelecki 

 

e. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka– Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że zmiany w przedmiotowej uchwale dotyczą: 

Dokonano zmian w następujących załącznikach: 
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 Plan dochodów budżetowych na 2020 rok. 

 Plan wydatków budżetowych na 2020 rok. 

 Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2020 
roku. 

 Zadania inwestycyjne roczne w 2020 roku 

 Przychody i rozchody budżetu w 2020 roku.  

Pan Tadeusz Kawa Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok.    

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 11 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie  zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (4) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Piotr Maciej Płatos, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz 

Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu: 11 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXI/112/20.  

Ad 9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkole i przedszkolu prowadzonym przez jednostkę 

samorządu terytorialnego za 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że wszyscy radni 

otrzymali Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkole i przedszkolu prowadzonym przez jednostkę 

samorządu terytorialnego za 2019 rok.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Ad 10. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica poinformował o następujących 

sprawach: 

- Gmina otrzymała już pełną dokumentacje przebudowy i rozbudowy oczyszczalni ścieków w 

Oleśnicy;  
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- rozliczone zostały projekty drogowe, które dotyczą realizacji inwestycji w ramach 

usuwania skutków klęsk żywiołowych,  

- składamy wniosek o płatność na przydomowe oczyszczalnie ścieków;  

- została podpisana umowa na odbiór i transport odpadów komunalnych  

- cały czas procedowana jest sprawa budowy fermy drobiu ,  

Pan Burmistrz zwrócił uwagę, że problemy z Ośrodkiem Zdrowia w Oleśnicy w dużej mierze 

spowodowane były od początku roku całym procesem informatyzacji wizyt pacjenta.  

Radny Leopold Rup zapytał o koszty transportu odpadów komunalnych w porównaniu z 

rokiem ubiegłym oraz na jakich warunkach są odbierane od rolników  opony od ciągnika.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła 10 min przerwy.  

Po przerwie wznowiono obrady sesji.  

Pani Magdalena Dziedzic Z-ca Kierownika odpowiedziała na pytanie radnego Leopolda Rup 

poinformowała, że opony od ciągników nie są odpadami komunalnymi a tylko takie odpady 

zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach może od mieszkańców gmina  

odbierać w ramach pobieranej  opłaty. Jeżeli rolnik wytwarza odpady to jego obowiązkiem 

jest  oddawać odpady w ramach zawartej umowy z firmą, która posiada stosowne 

zezwolenia. Są 4 zarejestrowane firmy, które zajmują się odbiorem takich opon – lista 

wglądu w urzędzie.  

Radna Jadwiga Kozioł zapytał co z folią z balotów.  

Pani Magdalena Dziedzic dodała , że cena za odbiór 1 t odpadów niesegregowanych w 2019 

roku to koszt 320 zł, cennik na 2020 rok zakłada 100 zł podwyżkę. Natomiast za segregowane 

do 2018 roku  Gmina otrzymywała płatności z Rzędowa od 1 zł do 2 zł za 1 t.  Koszt transportu 

odpadów 238 zł  płaciliśmy za 1 t , natomiast w bieżącym roku 395 zł – wpłynęła tylko jedna 

oferta z przetargu. W sprawie odbioru od rolników folii z balotów wpłynęła dokumentacja z 

WFOŚiGW gmina mogła składać dofinasowanie na odbiór odpadów z działalności rolniczej, 

okazało się że dofinasowanie będzie tylko 500 zł do 1 t, a z rozeznanie rynku firma, która 

specjalizuje się w odbiorze takich odpadów mogłaby odbierać takie odpady za minimum 1000 

zł za 1 t.  

Radny Wiesław Czupryn zapytał kiedy ostatni raz urząd przeprowadził weryfikacje 

deklaracji.  

Pani Magdalena Dziedzic odpowiedziała, że w ubiegłym roku taka weryfikacja była 

przeprowadzona przez pracowników Referatu Finansowego. Dodała, że harmonogram 

odbioru odpadów komunalnych jest ustalony do sierpnia, ponieważ na taki okres została 

zawarta umowa z firmą, która odbiera odpady.  
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Ad 11. Sprawy różne i wnioski. 

 

Radny Wiesław Czupryn odniósł się do przeczytanego protokołu z posiedzenia Komisji 

Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych  wyjaśnił, że aktualna  informacja w jakich godzinach i 

jaki lekarz przyjmuje znajduje się już w budynku Ośrodka.  Odniósł się również do 

sprawozdania Komisji Gospodarczej Budżetu i Finansów w sprawie stwierdzenia, że jeden 

radny, któremu się kolor tablic nie podobał mógł przegłosować większość radnych – zapytał 

czy na podstawie tego zostało wstrzymane oznakowanie ulic. Zwrócił uwagę, że w 

sprawozdaniu nie pojawiła się informacja, że komisja pracowała nad budżetem gminy.  

Radny Leopold Rup ad vocem wypowiedzi radnego Wiesława Czupryn odczytał fragment 

sprawozdania :  

„Jedno zadanie na którym pracowała komisja to oznakowanie ulic  w Oleśnicy – realizacja 

tego zadania nie została rozpoczęta. Nadmieniam, że przyczyną nie był konflikt dotyczący 

koloru tablic. „  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Kawa  zapytał Burmistrza czy podjął 

rozmowy odnośnie zakupu nieruchomości obok cmentarza parafialnego.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Leszek Juda odpowiedział, że był przeprowadzone rozmowy 

z właścicielami nieruchomości. Na dzień dzisiejszy nie ma konkretnych ustaleń.  

Radny Michał Lalewicz przekazał informacje, że od 10 lutego będzie kursował bus ze 

Stopnicy przez Oleśnicę Strzelce do Sichowa. Dodał, że w  przyszły tygodniu zajęcia na hali 

sportowej będą się odbywały od 9 do 14 stej.  

Radna Aneta Skurska zachęcała do korzystania z bogatej oferty zajęć organizowanych przez 

Bibliotekę Publiczną.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła  informacje o 

korespondencji kierowanej do Rady Miejskiej i korespondencji wysyłanej w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała również o obowiązku 

złożenia przez radnych oświadczeń majątkowych.  

Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Pan Leszek Juda zaprosił wszystkich na koncert kolęd i 

ballad w wykonaniu Antoniny Krzysztoń, który odbędzie się w najbliższą niedzielę.  

Radna Agnieszka Kosałka poprosiła o sfinansowanie dojazdu dla zespołu Oleśniczanki na 

koncerty.  

Pan Henryk Jaskuła poprosił, żeby Gmina wystąpiła z wnioskiem do przedstawicieli Polskiej 

Spółki Gazowniczej w sprawie budowy gazociągu  w Borzymowie.  

Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Pan Leszek Juda odpowiedział, że była już 

przeprowadzona taka rozmowa z przedstawicielami PGN i G, otrzymaliśmy informację ze po 
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rozmowie z mieszkańcami Borzymowa firmie nie kalkuluje się finansowo założenie gazu w 

Borzymowie.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Kawa  poinformował, że mieszkańcy 

Borzymowa wystosują  pismo do Marszałka w tej sprawie, a w nawiązaniu do projektu 

uchwały jaki został przedstawiony odnośnie ograniczenia smogu.  

Ad. 12. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 15:20 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku 

obrad zamknął obrady XXI  sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

 

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator  

  

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz             

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XXI/20 znajduje się pod adresem :     

https://www.youtube.com/watch?v=N9NmvmtE9Hw 

  

W załączeniu do protokołu: 

Zał. Nr 1 – Lista obecności Radnych;  

Zał. Nr 2 – Lista obecności Sołtysów;  

Zał. Nr 3-  Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej; 

Zał. Nr 4 – Sprawozdanie Komisji Gospodarczej, Budżetu i Finansów; 

Zał. Nr 5 – Sprawozdanie  Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych; 

Zał. Nr 6 – Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 


